



KERAJAAN MALAYSIA

JABATAN LAUT MALAYSIA WILAYAH PERSEKUTUAN LABUAN

KENYATAAN TENDER

Pembekal adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** atau **PERBENDAHARAAN MALAYSIA SABAH** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut :

TAJUK & NO. TENDER	HARGA DOKUMEN/ TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	TARIKH/ MASA/ TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	KELAYAKAN	TARIKH/MASA/ TEMPAT TAKLIMAT
<p><u>TAJUK TENDER</u></p> <p>KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN TAHUNAN DAN NAIK GALANGAN KAPAL MPV ADHARA MILIK JABATAN LAUT MALAYSIA WILAYAH PERSEKUTUAN LABUAN TAHUN 2022</p> <p><u>NO. TENDER</u></p> <p>JLMWPL/TENDER/22/01</p>	<p><u>HARGA DOKUMEN</u></p> <p>RM 50.00 (Tidak dikembalikan)</p> <p>Bayaran hendaklah dibuat atas nama PENGARAH LAUT W.P. LABUAN dalam bentuk:</p> <p>i. Kiriman Wang; atau</p> <p>ii. Wang Pos.</p> <p><u>TARIKH TUTUP</u></p> <p>24.01.2022 (Isnin @12.00 tengah hari)</p> <p><u>LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN</u></p> <p>Peti Tender, Aras Bawah, Jabatan Laut Malaysia Wilayah Persekutuan Labuan, Peti Surat 81005, 87020 Wilayah Persekutuan Labuan</p>	<p><u>TARIKH JUAL DOKUMEN</u></p> <p>4 Januari 2022 (Selasa)</p> <p>hingga</p> <p>20 Januari 2022 (Khamis)</p> <p>pada hari bekerja</p> <p>jam</p> <p>8.00 pagi – 5.00 petang</p> <p><u>TEMPAT JUAL DOKUMEN</u></p> <p>Bahagian Khidmat Pegurusan, Tingkat 2, Jabatan Laut Malaysia Wilayah Persekutuan Labuan, Peti Surat 81005, 87020 Wilayah Persekutuan Labuan.</p>	<p><u>MOF</u></p> <p>220701</p> <p>(Penyelenggaraan/Pembaikan)</p> <p>Dan</p> <p><u>KELAS</u></p> <p>LIMBUNGAN KELAS D</p>	<p><u>TARIKH TAKLIMAT</u></p> <p>4 Januari 2022 (Selasa)</p> <p>Jam</p> <p>10.00 Pagi</p> <p>di</p> <p><u>TEMPAT TAKLIMAT</u></p> <p>Aras Bawah, Jabatan Laut Malaysia Wilayah Persekutuan Labuan, Peti Surat 81005, 87020 Wilayah Persekutuan Labuan</p>

NOTA:

- TENDER INI MENSYARATKAN BAHAWA TAKLIMAT TENDER PERLU DIHADIRI OLEH PEMILIK SYARIKAT (NAMA SEPERTI TERCATAT DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIAKAT YANG DIKELUARKAN OLEH KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN DIWAJIBKAN MEMBAWA KAD PENGENALAN, SIJIL KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN COP SYARIKAT PADA HARI TAKLIMAT TENDER. DOKUMEN TENDER AKAN DIJUAL KEPADA SYARIKAT YANG MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER SAHAJA.**
- Dokumen Tender hanya akan dijual kepada syarikat/wakil syarikat yang mengemukakan *letter of authorization to purchase* Dokumen Tender dan menunjukkan sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan Malaysia.
- Tender yang sampai lewat tidak akan diterima.
- Jabatan Laut Malaysia Wilayah Persekutuan Labuan tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau pun sebarang tawaran.
- Kontraktor atau wakil kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakkan Sosial oleh KKM dan MKN.

TARIKH IKLAN: 29 DISEMBER 2021 (RABU)